
کننــد. ازدواج بــرای  کــه ازدواج  کنیــم  جوانــان فراهــم 
جوانان برکت دارد.

بــر    کیــد  تأ بــا  رئیســی  آیــت الله  شــهید  چگونــه 
از  باقی مانــده  ورزشــی  پروژه هــای  تکمیــل  و  اتمــام 
در  ورزش  ترویــج  و  توســعه  بــه  گذشــته،  دولت هــای 

کردند؟ کمک  کشور 
 در حــوزه ورزش هــم خدمــات خوبــی داشــتند. مــن 
کنــم بــرای اولین بــار در تاریــخ  فقــط می توانــم اشــاره 
کشــور یک رئیس جمهور به وزارت ورزش آمد و شورای 
کیــدات مختلف بــر اتمام  کــرد. تأ عالــی ورزش را برگــزار 
پروژه هــای مختلف که از دولت ســابق باقی مانده بود 
تمام و تکمیل شــدند. ما در ســال گذشــته 920 پروژه را 
با حمایت و کمک ایشــان تکمیــل کردیم و قول دادیم 
کــه در پایــان این دولــت تمــام پروژه هــای نیمه تمام را 

کنیم. تمام 
کــه همــه مــا از آن  کــه آن عدالتــی  اعتقــاد داشــتند 
دم می زنیــم، در اجــرای طــرح آمایش ســرزمین کشــور 
اســت. یکــی از مهم تریــن دغدغه های ایشــان، اجرائی 
کــردن طرح آمایش ســرزمینی بود که بــه نقاط محروم 
و کم برخــورداری کمــک کنــد تا به حق خــود در ورزش 
برســند. طــرح ملــی پیشــرفت ورزش کشــور نیــز یکی از 
کــه بــه مــن یــک فرصــت چهــار ماهه  پروژه هایــی بــود 
داده شــد تــا آن را تمــام کنــم. این فرصت ارزشــمند به 
من داده شــده اســت تا با اجرای این پــروژه، به تحقق 

اهداف و پیشرفت ورزش کشور کمک کنم.

کید بر اصول    چگونه شــهید آیت الله رئیسی با تأ
در  شــهروندان  مشــارکت  و  مردمی ســازی  مبانــی  و 
مســائل ورزشــی، به حل مســئله واگذاری باشگاه های 
بــر  ثیــری  تأ چــه  و  پرداختنــد  پرســپولیس  و  اســتقال 

ورزش کشور داشت این تصمیم؟
امــا یکــی از بزرگ تریــن یادگاری هــای ایــن بزرگمــرد در 
مردمــی  باشــگاه  دو  گــذاری  وا بحــث  ورزش  زمینــه 
کــه سی ســال تمــام روی  اســتقلال و پرســپولیس بــود 
زمیــن مانــده بــود و دولت هــای مختلــف دغدغه های 
کار این بود که  زیــادی درباره آن داشــتند. ســاده ترین 
بــه دلیــل اینکــه مشــکل ایــن باشــگاه ها حل بشــوند، 
بــه  و  را می گرفتیــم  ایــن دو باشــگاه  از  مالکیــت یکــی 
وزارتخانه دیگری می دادیم و مســئله حل می شــد، اما 
خــدا می دانــد و شــهادت می دهم که ایشــان می گفت 
گــذاری اصلاً درســت نیســت و ایــن را به  ایــن شــکل وا

کنید و به بخش خصوصی بدهید.  گذار  مردم وا
ایــن دو باشــگاه مردمــی هســتند و بایــد دراختیــار 

مــردم باشــند. پیگیری های ایشــان باعث شــد که این 
اتفــاق بــزرگ بیفتــد و مشــکل ایــن دو باشــگاه بــرای 
همیشــه حــل بشــود و دیگر هیچ وقــت ایــن دغدغه را 

نداشته باشیم.

در آخر چگونه شما به عنوان نماینده جمهوری   
کید بر تعهدات و  اسامی در جلســات بین المللی، با تأ
اصول کشورتان، برای حفظ حقانیت و جایگاه ایران در 

حوزه ورزش و جوانان به فعالیت خواهید پرداخت؟
و  راســتای ورزش  ایشــان در  کیــدات  تأ بــا  ان شــاءالله 
کوچــک جامعــه ورزش  کــه ســرباز  تــا زمانــی  جوانــان 
کنیــم و نقطه نظــرات ایــن  کوچکــی  هســتیم، بتوانیــم 
کیدات  بزرگمرد را اجرا کنیم. در همین راســتا باز هم تأ
حضــرت آقــا بود که کارهــا زمین نمانند و ســریع دنبال 
کیــدات خــود ایشــان بــود کــه کاری را کــه  بشــوند. از تأ

نیندازیــد.  فــردا  بــه  بدهیــد  انجــام  می توانیــد  امــروز 
کــه بــه عنــوان  در ایــن راســتا مــن ایــن افتخــار را دارم 
نماینــده جمهوری اســلامی به جلســه وزرای خارجه و 
وزاری ورزش کشــورهای عضو شــانگهای بروم که آقای 
امیرعبداللهیان باید حضور پیدا می کرد که این ضایعه 
رخ داد و مــن بــه عنوان نماینده جمهوری اســلامی در 
ایــن نشســت شــرکت و از حقانیــت جمهوری اســلامی 
دفــاع خواهم کرد. ان شــاءالله نماینده خوبی در حوزه 
ورزش از طرف کشورمان باشم و بتوانم مسائلی را بیان 
کنم و نقطه نظرات خودم را به ســمع و نظر کشــورهای 
دیگر برســانم و بخشــی از کار را خدمت مردم عزیزمان 
رســانه ای خواهیم کرد. ان شاءالله همان طور که مردم 
عزیزمان این ســید بزرگــوار را دعا کردنــد، خدمتگزاران 
خودشــان را هم دعا کنند که بتوانیم خدمت خوبی را 

کنیم. به جامعه عرضه 

یکی از بزرگ ترین یادگاری های این بزرگمرد در زمینه ورزش بحث واگذاری دو باشگاه مردمی استقلال و پرسپولیس 
بود که سی سال تمام روی زمین مانده بود و دولت های مختلف دغدغه های زیادی درباره آن داشتند. ساده ترین 

کار این بود که به دلیل اینکه مشکل این باشگاه ها حل بشوند، مالکیت یکی از این دو باشگاه را می گرفتیم و به 
وزارتخانه دیگری می دادیم و مسئله حل می شد، اما خدا می داند و شهادت می دهم که ایشان می گفت این شکل 

واگذاری اصلاً درست نیست و این را به مردم واگذار کنید و به بخش خصوصی بدهید. این دو باشگاه مردمی 
هستند و باید دراختیار مردم باشند. پیگیری های ایشان باعث شد که این اتفاق بزرگ بیفتد و مشکل این دو 

باشگاه برای همیشه حل بشود
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